
 

     
       
 
 

ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU 
dňa 3. februára 2014 

 
Pre neprítomnosť prezidenta klubu RC Nové Zámky Gabriel Katona zahájil stretnutie o 18:00 hod. 
sekretár klubu Ľudovít Lebó. Privítal prítomných členov klubu v hotely Korzo.  
Prítomní boli 15 členovia klubu z celkového počtu 20 . Prezenčná listina bude pripojená k zápisnici.  
Na programe stretnutia boli:  
1., Zahájenie 18.00 hod  
2., Prednáška pani Adriany Korpovej z Gymnastického klubu Nové Zámky  
3., Ples RC Nové Zámky- vyhodnotí Gabriel Katona  
4., Zakladajúca schôdza RC Dunajská Streda - referuje Gabriel Katona, Ľudovít Lebó  
5., Príprava na charter RC Dunajská Streda - Gabriel Katona, Ľudovít Lebó  
6., Návšteva pani guvernérky - Gabriel Katona  
7., Iné - pripomienky a príspevky členov klubu  
8., Diskusia  
9., Záver  
Ad 1.  
Sekretár klubu Ľudovít Lebó privítal členov klubu. Prezident klubu Gabriel Katona pre chorobu sa zo 
stretnutia ospravedlnil  
Ad 2.  
Ľ. Lebó privítal Adrianu Korpovú členku výboru Gymnastického klubu z Nových Zámkov. Pani Korpovú 
pozval náš priateľ Ernest Botka, aby predstavila členom klubu Gymnastický klub.  
Dozvedeli sme sa veľa zaujímavého z histórie a z fungovania klubu.  
Klub bol založený v roku 1918 ako Telovýchovná jednota s členmi Českého Sokola, ktorý v tej dobe 
pracovali v Nových Zámkoch. Od roku 1923 sídlili v Sokolovni.  
V roku 1953 vznik klubu športovej gymnastiky. Zakladateľom klubu bola Federácia športovej 
gymnastiky pod vedením Gejzu Puškáša.  
V roku 1988 dostavba gymnastickej haly na Sihoti. Projektantom haly je náš člen a priateľ Zsigmund 
Szegheo.  
Klub vychováva športovcov pre žiacku reprezentáciu vo veku od 6 do 14 rokov a venuje sa aj 
športovému aerobiku. V súčasnej dobe trénujú 10 nadaných detí z toho 2 sú členkami slovenskej 
reprezentácie.  
Pani Korpová požiadala náš klub o finančný dar na nákup športového náčinia.  
Po prednáške sa členovia klubu zhodli, že Gymnastický klub treba podporiť. Návrh členov klubu je 
poskytnúť finančný dar vo výške 500 EUR na nákup novej žinenky.  Členovia klubu uvedený návrh 
odsúhlasili.  
Hlasovanie: 14-ZA, 1-PROTI ,  
Uznesenie: Prezident klubu Gabriel Katona vypracuje a podpíše v mene klubu darovaciu zmluvu so 
štatutárom Gymnastického klubu Nové Zámky. Na základe tejto zmluvy pokladník preukáže 500 EUR 
na účet Gymnastického klubu. Gymnastický klub do 30 dní od obdržania finančného daru predloží 
doklad RC Nové Zámky, že dar minul na uvedený účel. 2 / 2  
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Ad.3.  
Ľudovít Lebó informoval o plese tanečnej školy VIVA a RC Nové Zámky na ktorom sa zúčastnilo 34 
členov. Sekretár aj v mene prezidenta vyjadril veľké sklamanie z malej účasti z radov klubu. 
Prítomných bolo len 10 členov klubu. Účastníci plesu vyjadrili spokojnosť s plesom. Výhrady:  
Ernest Botka: Prečo na plese nebola vyvesená vlajka klubu ?  
Prečo na plese nebola kasička?  
S majiteľom tanečnej školy VIVA, ktorý bol aj organizátorom plesu nebolo dopredu dohodnuté, že 
chceme vyvesiť aj klubovú vlajku. Keď sme ju priniesli asi hodinu pred otvorením plesu, tak sa to už z 
technických príčin nedalo vyriesiť (nemali sme plošinu), ale počas plesu sme premietali prezentáciu 
klubu na interaktívnej TV. Túto chybu treba na budúce odstrániť!  
Nakoľko sa nejednal o oficiálny ples RC Nové Zámky sme s prezidentom klubu zhodli, že sa počas 
plesu nebudeme venovať benefícii.  
Ad.4.  
Ľudovít Lebó informoval o zakladajúcej schôdzi RC Dunajská Streda. Na schôdzi sa zúčastnili Róbert 
Bečica ako zástupca DG, Gabriel Katona ako poverenec DG pre zakladanie RC DS a Ľudovít Lebó. 
Členovia RC DS zložili sľub do rúk Róberta Bečicu 29. januára 2014. Ľudovít Lebó s Róbertom 
Bečicom pripravili a zaslali podklady do RI na charter klubu, ktorý je stanovený na 8.3.2014. Práca 
Gabriela Katonu a Ľudovíta Lebóa s týmto aktom sa ukončila.  
Ad.5.  
Ľudovít Lebó a Jozef Miklovič navrhli členom klubu, aby náš klub ako sponzorský klub daroval RC 
Dunajská streda insignie pre prezidenta klubu RC DC. Jozef Miklovič insignie vyrobí vo svojej firme. S 
návrhom členovia klubu súhlasili.  
Ad.6.  
Návšteva DG Irena Brichty v RC Nové Zámky sa uskutoční 10.2.2014. Členovia klubu sa zhodli na 
programe DG podľa nasl.:  
9.2.2014 - nedeľa  
1., príchod do N.Z o 17,08 – Tomáš Lang odvezie do hotela Grand  
2., večera – Tomáš Lang s manželkou a Milan Hrdlík  
10.2.2014  
1., Návšteva autistického centra – Tomáš Lang s manželkou, Ľudovít Lebó  
2., Návšteva primátora - Gabriel Katona, Ľudovít Lebó  
3., predstavenstvo – Gabriel Katona, Ľudovít Lebó, Jozef Miklovič, Milan Hrdlík, Ladislav Keve  
4., stretnutie klubu a slávnostná večera  
Ad.7.  
Ladislav Keve informoval členov klubu o stretnutí s delegátmi KOMP-y s pánom Csókom a primátorom 
Mosonmagyaróváru 30.1.2014.  
KOMP-a sa otvára 28.3.2014 v Mosonmagyaróvári. Náš návrh termínu pre výstavu v Nových Zámkoch 
je na 25-26.apríla 2014. Náš klub môže navrhnúť 2 umelcov s 2-3 dielami. Treba zabezpečiť dopravu 
umeleckých predmetov a slávnostnú recepciu. Klub odsúhlasil objednávku 50 ks katalógov po 3 Eur. 
Na katalógu musia byt na zreteľnom mieste insignie dištriktu a RC Nové Zámky.  
Členovia klubu navrhli výtvarníčku Angeliku Holomáňovú ako nominantku RC Nové Zámky na výstavu.  
Tomáš Lang informoval členov klubu, že sa pripravuje nový rokovací poriadok pre dištrikt 2240 s 
ktorým bude nutné zosúladiť aj rokovací poriadok nášho klubu. Otvára sa tu možnosť prepracovať aj 
stanovy nášho klubu.  
Ad 8.  
Po stretnutí prebehla krátka diskusia na tému návštevy pani DG.  
Ad.9  
Sekretár klubu stretnutie ukončil o 20.00 hod. Nasledujúce stretnutie sa uskutoční v reštaurácii BEREK 
o 18.00 hod. Pred stretnutím bude predstavenstvo o 17.00 hod.  
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC  
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC rezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             
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